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Zápis z 4. zasedání zastupitelstva obce Ráječko, které se konalo dne 7. 6. 2023 v 18.00 

hodin ve staré škole v Ráječku  

 

Zápis z 4. zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE RÁJEČKO  

 
Pořadové číslo ZO 

Ráječko: 
4. Datum konání: 7. 6. 2023 

 

Zápis provedl(a): Lucie 

Menšíková  

Začátek jednání: 18:00 hodin 

Místo konání: Stará škola  Konec jednání: 19:00 hodin  

Přítomni: Miroslav Havlíček, Pavel Henek, Nataša Hudcová, Pavel Kouřil, 

Tomáš Matyšek, Jaroslav Martének, Zdeněk Menšík, Zdeněk 

Nečas, Hana Průchová, Vít Rajtšlégr, Kateřina Sehnalová, Jiří 

Škaroupka, 

Omluveni:  Marcel Mokrý . Michal Wutka, Jan Sehnal  

Nepřítomni: -- 

Ověřovatelé: Hana Průchová, Jiří Škaroupka  

 

 

 

Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu.  
Na začátek pan starosta upozornil, že průběh zasedání je nahráván. 

Pan starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona        č. 

128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení). Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na 

úřední desce Obecního úřadu Ráječko zveřejněna v souladu se zákonem nejméně 7 dní a byla 

hlášena obecním rozhlasem.  

 

Starosta dále z prezenční listiny přítomných zastupitelů konstatoval, že je přítomno 12 členů 

zastupitelstva obce Ráječko, tudíž je zastupitelstvo usnášení schopné.  

 

Zapisovatelkou je určena paní Lucie Menšíková. 

 

Starosta konstatuje, že zápis minulého zasedání zastupitelstva obce byl řádně sepsán a je se 

všemi přílohami uložen na obecním úřadě k nahlédnutí. Zápis je také zveřejněn na 

internetových stránkách obce na www.rajecko.cz.  

Kontrolu zápisu z minulého zasedání provedli ověřovatelé pan Michal Wutka a Zdeněk Nečas  

bez připomínek, zápis ověřili a stvrdili svým podpisem.  

 

Předsedající navrhl určit ověřovatele zápisu paní Hanu Průchovou a pana Jiřího Škaroupku. 

Předsedající vznesl dotaz, zda má někdo jiný návrh na ověřovatele zápisu. Nestalo se tak. 

 

Došlo k hlasování o ověřovatelích dnešního zápisu.  

viz usnesení č. 1/4 - Výsledek hlasování:     Pro:12 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

 

 

  

http://www.rajecko.cz/
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Program:  

 

Všichni zastupitelé obdrželi návrh programu dnešního zasedání ve znění: 

 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy z jednání rady obce a výborů zastupitelstva obce  

3. Inventarizace majetku obce a příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Ráječko 

4. Závěrečný účet obce za rok 2022 

5. Názvy nových ulic  

6. Pošta, různé, interpelace 

7. Usnesení 

8. Závěr  

 

 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký pozměňovací návrh či nějakou 

připomínku k návrhu programu. Nestalo se tak.  

 

Starosta dal hlasovat o návrhu programu dnešního zasedání.  

Viz usnesení č. 2/4 - Výsledek hlasování:    Pro: 12 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

2. Zprávy ze schůzí rady obce a výborů zastupitelstva obce  
Všichni zastupitelé obdrželi zprávu z usnesení schůzí rady obce, které se konaly od minulého 

zasedání zastupitelstva. Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda má někdo nějakou 

připomínku ke zprávě ze schůzí rady obce.  

 

Pan Zdeněk Nečas vznáší dotaz, zda poplatky pro Ochranný svaz autorský jsou na roční období. 

Odpovídá pan starosta, že ano.  

Dále pan Nečas upozorňuje, že v zápise ze schůze z rady je překlep v datu.  

Dále vznáší pan Nečas otázku k dotaci na Byty zvláštního určení, a sice zda se jedná o byty 

sociálního bydlení. Odpovídá pan starosta, že byty v bytovém domě budou různého typu, 

některé budou sociální, některé ne.  

Zastupitelstvo bere zprávy ze schůzí rad na vědomí. 

viz usnesení č. 3/4 – výsledek hlasování:      Pro: 12  Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

3. Inventarizace majetku obce a příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Ráječko 

Zastupitelé obdrželi protokol o provedení inventarizace majetku obce Ráječko a příspěvkové 

organizace ZŠ a MŠ Ráječko k 31. 12. 2022. Starosta vyzval zastupitele, zda mají případně 

nějaký dotaz k předloženým zprávám o výsledcích inventarizace. Žádný dotaz nebyl vznesen.  

viz usnesení č.4/4 – výsledek hlasování:      Pro: 12  Proti: 0 Zdrželi se: 0 
 

 

4. Závěrečný účet obce za rok 2022 

Všichni zastupitelé obdrželi dokumentaci závěrečného účtu obce Ráječko za rok 2022 – plnění 

a čerpání schváleného rozpočtu obce Ráječko za rok 2022 a zprávu o výsledku přezkoumání 

hospodaření obce. Návrh sestaveného závěrečného účtu obce byl zveřejněn od 24. 5. 2023 do 

dnešního dne na úřední desce obecního úřadu u vchodu na obecní úřad, která je současně 

elektronickou úřední deskou obecního úřadu, zajišťující dálkový přístup na www.rajecko.cz, 

čímž je splněna podmínka zákona č. 250/ 2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů ve znění pozdějších předpisů, zveřejnění závěrečného účtu obce po dobu nejméně 15 

dnů před jeho projednáváním v zastupitelstvu obce. Do dnešního dne nebyly vzneseny žádné 
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připomínky ani námitky. Připomínky k závěrečnému účtu mohou zastupitelé i přítomní občané 

uplatnit i dnes ústně na zasedání zastupitelstva.  

Starosta vyzval přítomné, zda mají nějakou připomínku k závěrečnému účtu obce za rok 2022. 

Žádná připomínka nebyla vznesena. 

 

Vzhledem k tomu, že při přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky, uzavírá se projednání závěrečného účtu obce výrokem: Zastupitelstvo obce 

Ráječko schvaluje závěrečný účet obce za rok 2022 bez výhrad. 

viz usnesení č.5/4 – výsledek hlasování:     Pro: 12  Proti: 0 Zdrželi se: 0 
 

 

5. Názvy nových ulic  

 

Název ulice nové zástavby RD směrem na Horní Lhotu se projednává již delší dobu. K tomu 

nám přibyla nová lokalita, kde vzniká nová ulice a probíhá zde již výstavba prvního rodinného 

domu.  

Z historických pramenů vyplývá, že nová ulice by mohla nést název Za Humny, humna byla 

součástí hospodářských stavení, v tomto místě se říkalo „Za Humnama“.  

Nová lokalita – název – Za Humny. 

viz usnesení č. 6/4 – výsledek hlasování:     Pro: 12  Proti: 0 Zdrželi se: 0 
 

K druhé lokalitě, kterou by dnes měli zastupitelé nově pojmenovat, konstatuje pan starosta, že  

je několik návrhů: Ráje, Luční, Bařiny nebo Bařinky. Pan starosta navrhuje, aby se lokalita 

pojmenovala Kruhy. 

 

Nová Lokalita na jihu obce směrem k Horní Lhotě – název – Kruhy.  

viz usnesení č. 7/4 – výsledek hlasování:     Pro: 12  Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

6. Pošta, různé, interpelace  

 

Je předloženo „na stůl“ rozpočtové opatření č. 6/2023. 
 

     

paragraf položka text příjmy  výdaje  

  8115 Přebytek z r.2022 86 000,00   

6409 5229 Ostatní činnosti (Dotace organizace)   -788 000,00 

3900 5229 MC Rajčátko   35 000,00 

3419 5229 RDR Akademie   262 500,00 

3419 5229 FC Auto Benke   39 000,00 

3419 5229 SK Olympia   537 500,00 

    Celkem 86 000,00 86 000,00 

 

Zastupitelé rozpočtové opatření projednali a schválili.  

viz usnesení č. 8/4 – výsledek hlasování:     Pro: 12  Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Zastupitelé obdrželi dopředu e-mailem návrh dodatku č. 1 ke smlouvě o účasti obce Ráječko a 

na financování díla – „Ráječko, technická vybavenost pro výstavbu RD a 

BD“. Na stavbě vznikly méněpráce, které jsou vyčíslené v dodatku č. 1. Uzavření smlouvy 

schválilo zastupitelstvo obce v březnu 2023.  

Pan Pavel Henek se neúčastnil hlasování.  

viz usnesení č. 9/4 – výsledek hlasování:     Pro: 11  Proti: 0 Zdrželi se: 0 
 

 

 

Starosta seznámil zastupitele s průběhem konkurzu na obsazení pracovního místa ředitele ZŠ a 

MŠ Ráječko.  

Starosta obce sděluje, že rada obce jmenovala novou paní ředitelkou ZŠ a MŠ Ráječko paní 

Romanu Dočekalovou s účinností od 1. 8. 2023. 

Pan Nečas vznáší dotaz, kdo zajišťuje zápis do rejstříku škol. Odpovídá starosta, že škola.  

 

Dále pan starosta informuje o proběhlém výběrovém řízení na rekonstrukci veřejného osvětlení 

v obci Ráječko. Byla podepsána smlouva o dílo s vítězným dodavatelem TESLUX. Nová 

svítidla budou instalována v průběhu měsíce června až srpna.  

 

Další akce, která probíhá, je stavba na ulici Okružní, což je prodloužení řadu vodovodu a 

kanalizace a rozšíření místní komunikace. Stavbu financuje společnost Terrabau, 

 

Další velká akce, která probíhá, je stavba přehrážek pro zadržování vody u Hlubně a v Lovcově 

směrem na Horničky. Stavbu financuje stát, prostřednictvím Pozemkového úřadu. V této 

souvislosti vznikla nová polní cesta, která již po stavbě zůstane, protože je v souladu s plánem 

společných zařízení.  

 

V 18.38 opustil pan Pavel Kouřil z pracovních důvodů dnešní zasedání.  

 

Starosta informuje o tom, že jsme byli úspěšní v získávání dotací na stavbu bytového domu. 

Jihomoravský kraj schválil dotaci ve výši 5 mil Kč, Ministerstvo pro místní rozvoj schválilo 

poskytnutí dotace asi 9,5 mil Kč. 

Bylo vyhlášeno výběrové řízení na dodavatele stavby bytového domu. 

 

Starosta sděluje, že o víkendu bude v Ráječku na hasičské louce velká charitativní akce You 

Dream We Run.  

 

Pan Matyšek vznáší dotaz, zda bude možné parkovat v závodě Johnson Controls. Odpovídá pan 

starosta, že ano, že je to hlavní parkoviště a dále jsou připravené další parkovací plochy. 

 

má několik podnětů. Vznáší dotaz, zda zastupitelé ví o CYKLOVIZI 2030. 

Informuje, že v této vizi není zakreslena cyklostezka z Ráječka do Rájce alejí. Pan starosta 

odpovídá, že Jihomoravský kraj má zpracován plán cyklostezek a cyklotras.  

 

Dále vznáší prosbu, zda nezvažuje obec vybudovat chodník v ulici Na výsluní podél 

komunikace Okružní. Odpovídá pan starosta, že ano. Chodník má obec v plánu vybudovat.  
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Dále vznáší dotaz, zda nezvažuje obec vybudovat z dotací např. mlatovou cestičku kolem 

Svitavy. Odpovídá pan starosta, že o stezce kolem Svitavy je uvažováno.  

 

vznáší dotaz, zda obec neuvažuje vybudovat pumptrack. Odpovídá 

starosta, že o vybudování tohoto prvku obec zatím neuvažovala.  

 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký příspěvek do bodu Různé, nestalo se tak 

a zasedání bylo v 19.00 ukončeno.  

 

6. Usnesení ze 4. zasedání zastupitelstva obce Ráječko  

 

Usnesení ZO Ráječko č.1/4 Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu z jednání 

zastupitelstva obce Ráječko ze dne 7. 6. 2023 paní Hanu Průchovou a pana Jiřího Škaroupku. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 2/4 

Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního zasedání:  

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy z jednání rady obce a výborů zastupitelstva obce  

3. Inventarizace majetku obce a příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Ráječko 

4. Závěrečný účet obce za rok 2022 

5. Názvy nových ulic  

6. Pošta, různé, interpelace 

7. Usnesení 

8. Závěr  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 3/4 

Zastupitelstvo bere na vědomí zprávy ze schůzí rady obce Ráječko.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 4/4 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí výsledky provedené inventarizace majetku obce Ráječko a 

příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Ráječko k 31. 12. 2022.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 5/4  

Zastupitelstvo obce Ráječko schvaluje závěrečný účet obce za rok 2022 – celoroční hospodaření 

bez výhrad. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 6 /4 

Zastupitelstvo obce Ráječko schvaluje název ulice v lokalitě u kapličky Za Humny. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 7/4 

Zastupitelstvo obce Ráječko schvaluje název ulice v lokalitě na jihu obce směrem k Horní 

Lhotě – Kruhy.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 8/4 

Zastupitelstvo obce schvaluje provedení rozpočtového opatření č. 6 /2023 ve schváleném 

rozpočtu obce Ráječko.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 9 /4 

Zastupitelé obdrželi dopředu e-mailem návrh dodatku č. 1 ke smlouvě o účasti obce Ráječko a 

Mgr. Štěpána Henka na financování díla – „Ráječko, technická vybavenost pro výstavbu RD a 
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BD“. Na stavbě vznikly méněpráce, které jsou vyčíslené v dodatku. Uzavření smlouvy 

schválilo zastupitelstvo obce v březnu 2023. 

 

 

 

Závěr  
Starosta konstatuje, že byly vyčerpány všechny body dnešního jednání a zasedání v 19.00 hod 

ukončil. 

  

 

Přílohy zápisu:  

 

1) Presenční listina členů zastupitelstva  

2) Presenční listina občanů  

3) Zveřejněná informace o konání zasedání  

4) Listina prokazující průběh hlasování – jmenovitě  

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 13. 6. 2023  

 

Zapisovatelka: Lucie Menšíková:   …………………………………. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

Hana Průchová: ……………………………  dne ………………………….. 

 

 

Jiří Škaroupka: ………………………… dne …………………………… 

 

 

 

……………………… dne: ……………    ………………………….. dne: ……………. 

Kateřina Sehnalová    Vít Rajtšlégr  

místostarostka obce Ráječko   starosta obce Ráječko  

 

 




